
 

Uddrag af referat af bestyrelsesmøde i DOF Fyn
onsdag d.4.4. 

1. Vi arbejder videre med busturen, som skal tlbydes vores aktve medlemmer
     
2.  Havørnene ruger i øjeblikket! Udviklingen i 2018 tegner positvt

3. Samarbejdet med Natud skal styrkes i det kommende år. Konkret vil bestyrelsen 
skifes tl at komme tl Natudmøderne. 
Bestyrelsen har forgæves forsøgt at få Fugleværnsfonden tl at købe en god 
fuglelokalitet, som er udbudt tl salg på Langeland. Vi arbejder videre med nye 
muligheder…
Jagtbare arter i Dofasen. Bestyrelsen indstller at ynglende duehøge holdes         
hemmelige pgr. af risiko for ulovlig eferstræbelse. 

4. Nyt tl hjemmesiden   – Efer Ivans farvel fra bestyrelsen mangler der en tl at 
skrive om nyt fra bestyrelsen. Så bestyrelsen skal have fundet en form tl 
fremtden. Denne gang laver Kell en artkel om kasseopsætning. Henrik laver et 
nogenlunde forståeligt referat..  
Stor ros tl Steen for artkler om vinterfugle.

5. Evaluering af generalforsamling   – den gik fnt.  odt fremmøde!!

6. Fuglenes Dag søndag den 27. maj kl. 10-14.    Arrangement på  yldensteen?

7. Orientering om diverse sager i det fynske område  : Samarbejdet med Ravnholt 
 ods

8.   Næste møde – torsdag d. 3. maj

9.  Evaluering af ørnenes dag. Der kom en del deltagere, men det druknede helt i   
snevejr. Det ville være bedre at afolde det i september. Vi foreslår også at fyye 
arrangementet tl  yldensteen.

10. Evt.   Fugleværnsfonden vil bruge et større beløb på nyt fugletårn i  ulstav 
Mose.



Esben bereyede at en jæger med skud skræmte bramgæs væk fra 
Fugleværnsfondens område i Nørreballe Nor. Der er mange love, som ikke er 
slået helt igennem på Sydlangeland…

Niels Bomholt og Henrik Kalckar 


